

النشرة الدورية لشركة سهم للتصنيع الحدد(2) – النصف الأول لعام 2013

انجازات العدد الأول:

- 🥕 تم انتقال فريقنا الإدارى إلى المبنى الإدارى الجديد منذ ديسمبر الماضى.
- ح تم تدشين موقع الشركة بثوبه الجديد متضمنا اللغة العربية كما تم إضافة قسم التنزيلات متاح به مجموعة من البرامج الهندسية من إعداد قسم الهندسة والأبحاث والتطوير.
 - حقام قسم التخطيط بزيادة المساحة الإنتاجية 400 م 2 وجارى زيادة 1100 م 2 أخرى بحلول يوليو 2013 م 2

·تعاقــدات العمــلاء:

- من خلال الجهود المبذولة من فريق المبيعات والتسويق رسا على شركة سهم مناقصة تصنيع عدد 37 صهريج لشركة أدنوك بدولة الإمارات العربية المتحدة الشقيقة طبقا لآخر شهاداتنا المعتمدة Permatank UL1746 & STI
- كما قام أيضاً فريق المبيعات والتسويق بالتعاقد على توريد أكثر من 50 صهريج لمواقع مختلفة بقارة أفريقيا.

طلمبات التمويـــن:

 تعاقدت شركة سهم مع شركة النيل لتسويق البترول لتوريد عدد 24 طلمبة تموين وقود ليزيد بذلك حجم المبيعات إلى 47 طلمبة.

الذفط المستقبليـــة:

- تخطط شركة سهم للتصنيع لإضافة خطوط إنتاجية جديدة لمنتجات جديدة لتلبية احتياجات ومتطلبات العملاء.
 - تهدف شركة سهم للتصنيع إلى تحديث ماكينات ومعدات الانتاج بالمصنع لرفع معدل الإنتاج واكتساب رضاء كافة العملاء.





SHM Industries Newsletter Issue (2) - First half of year 2013

Issue 1 achievement:

- Our administrative team has moved to the new office building since last December.
- We published a new site including Arabic language and added downloads section for useful engineering programs compiled by our engineering, research and development team.
- Our planning team had increased our production area by 400m² and would expect to finish additional 1100m² by July 2013.

Customer agreements:

- Through the efforts of our sales and marketing team, we won ADNOC tender in United Arab Emirates to manufacture 37 tanks in accordance with our latest accreditation; UL 1746 and STI Permatank.
- The sales and marketing team also succeeded to win orders in Africa to supply more than 50 storage tanks.

Dispenser sales:

We managed to supply Nile Company with 24 dispensers and pumps such that our market sale has increased by 47 dispensers and pumps.

Future plans:

- SHM Industries is planning to add production lines of new products to satisfy our customers need and demand.
 - SHM Industries is aiming to update the machines and equipments to increase the production rate to win our customers' expectations.